
Tijdens de GEZ vergadering agendapunt Terugkoppeling Centrummanagement / Streetwise heeft de 
SP Kerkrade enkele vragen gesteld waarbij deze hier nog eens schriftelijk ter doorleiding aan de 
portefeuillehouder; 

De gemeente Kerkrade heeft sinds 2016 elk jaar bijna een ton, dus 100.000 Euro uitgeven ter 
subsidiering van het jaarlijks optreden van het Guido Dieteren Orkest. De onderbouwing voor 
het uitgeven van dit zeer hoge bedrag werd gevonden in de gedachte dat dit goed zou zijn 
voor Kerkrade. 
Het enige ons bekende onderzoek waar wij weet van hebben wordt vermeld in de 
beantwoording van artikel 38 vragen gesteld door Ons Kerkrade in 2018. Daarin stond dat 
een onderzoek was uitgevoerd door REVI Music. Uit het onderzoek kwam – hoewel niet 
nader gekwalificeerd – een zeer positief resultaat tevoorschijn waarbij het concert uit 2016 
een veelvoud van de gemeentelijke bijdrage van netto 97.500 aan opbrengsten op zowel 
lokaal economisch gebied maar zeker op het gebied van PR&Marketing zou hebben 
opgeleverd voor onze stad, Kerkrade.
Daarbij zij opgemerkt dat RIVA Music het bedrijf dat het onderzoek verrichte het bedrijf van 
dhr. Guido Dieteren is.
Inmiddels zijn er door de gemeente Kerkrade een 500.000 Euro aan Gemeenschapsgeld 
bijgedragen aan de jaarlijkse concerten van het Guido Dieteren Orkest. 
Wij, de SP, vinden dat het nu tijd wordt om een gedegen onderzoek/evaluatie te laten doen 
naar welke meetbare positieve effecten de investeringen van Kerkrade in de optredens van 
Guido Dieteren hebben voor Kerkrade? En dus of de positieve effecten opwegen tegen de 
investering. 
En naast de mogelijk positieve effecten tevens om inzicht te krijgen in de mogelijk negatieve 
effecten als bijv. van het afsluiten van het centrum of de bereikbaarheid van de 
pinautomaten of andere mogelijke overlast..
Vragen:
1) We vragen hierbij dan ook aan de portefeuillehouder om een onafhankelijk onderzoek te 

laten doen zodat de raad de benodigde concrete gegevens ter beschikking krijgt die de 
raad nodig heeft om zijn verantwoordelijkheid te kunnen nemen en beoordelen of het 
wel of niet wenselijk is, en dat ook nog eens in deze tijd, waarin veel mensen het 
extreem moeilijk hebben en hulp (ook vanuit gemeenschapsgeld) nodig hebben, of het 
wenselijk is om een zo groot bedrag aan de jaarlijkse concerten van Guido Dieteren uit te 
geven.  En aan dit onderzoek een termijn te verbinden waarbinnen we de resultaten 
tegemoet kunnen zien.

Voor de SP Kerkrade, hebben de belangen van de inwoners van Kerkrade eerste prioriteit.
De leden van de fractie van de SP willen op muzikaal gebied alles stimuleren en bevorderen, 
als het financieel verantwoord is. Een onafhankelijk onderzoek is hierin dus zeer belangrijk.

2) Verder willen we graag een overzicht van welk bedrag Kerkrade in totaal heeft 
bijgedragen aan de jaarlijkse optredens van het orkest van Guido Dieteren en een 
specificatie waaruit deze kosten bestaan. 


